



北京航标时代检测认证有限公司
环境管理体系认证证书

注册号: 30723E20262R0S

兹证明

河北军科机械科技有限公司

统一社会信用代码: 91130101MA7NC50Y8A

河北省石家庄市鹿泉区寺家庄镇平北村南三环与 107 国道交叉口南行 50 米

环境管理体系符合
GB/T 24001-2016/ISO 14001:2015 标准

该环境管理体系认证所覆盖的范围为

绞盘、里巴斯卷筒、排缆器的设计开发和绞盘、里巴斯卷筒、齿轮、排缆器的加工

授权人: **王国松**

初次发证: 2023 年 09 月 04 日

本次发证: 2023 年 09 月 04 日

证书有效期: 2026 年 09 月 03 日



中国认可
国际互认
管理体系
MANAGEMENT SYSTEM
CNAS C199-M



认证机构地址: 北京市西城区月坛北小街2号综合科研办公楼第3层

1. 本证书认证范围涉及行政许可、资质证书、强制性产品认证时, 证书与资质共同使用有效。
2. 获证组织必须定期接受监督审核并经审核合格此证书方继续有效, 证书有效性可扫二维码查询。
3. 本证书信息可在国家认监委网站 www.cnca.gov.cn 和公司网站 www.bac.net.cn 查询。



CERTIFICATE OF CONFORMITY OF ENVIRONMENT MANAGEMENT SYSTEM CERTIFICATION

Certificate No.: 30723E20262R0S

This is to certify the environmental management system of

HEBEI JUNKE MACHINERY TECHNOLOGY CO., LTD

Unified Social Credit Code: 91130101MA7NC50Y8A

Si Jia Zhuang Zhen Ping Bei Cun Nan San, Luquan District, Shijiazhuang City, Hebei Province 50
Meters Southbound at The Intersection of Ring Road and National Highway 107

is in conformity with
GB/T 24001-2016/ISO 14001:2015 standard

This certificate covers the following scope of environment management
system

DESIGN AND DEVELOPMENT OF WINCHES, RIBAS DRUMS, AND CABLE
PULLERS, AS WELL AS PROCESSING OF WINCHES, RIBAS DRUMS, GEARS,
AND CABLE PULLERS

Authorizer:

王国松

Issue Date: Sep .04,2023

Reissue Date: Sep .04,2023

Valid Until: Sep .03,2026



中国认可
国际互认
管理体系
MANAGEMENT SYSTEM
CNAS C199-M



CERTIFICATION ORGANIZATION ADDRESS:

3th Floor, Comprehensive office building, No.2, Yuetan north Street, Xicheng District, Beijing

1. When The Certification Scope Involves Administrative License, Qualification Certificate and Compulsory Product Certification, The Certificate Is Valid Subject to Relevant Qualifications.
2. The certified organization must be subject to regular surveillance audit and pass the audit before the certificate can continue to be valid. The validity of the certificate shall be subject to the scanning content of the QR code.
3. This Certificate Can be Inquired by Websites as follows: www.cnca.gov.cn; www.bac.net.cn.